
SKUPNA SEJA SKUPŠČINSKIH ZBOROV NI BILA
SKLEPČNA

Še vedno brez novega
izvršnega sveta

Za 24. februar je bila sklicana skupna seja vseh
zborov občinske skupščine, na kateri naj bi izvoli-
li nov izvršni svet. Žal seje tudi po polurnem
čakanju ni bOo. Z izjemo zbora KS (od 38 poslan-
cev prisotnih 22), ostala dva zbora nista bila
sklepčna (zbor združenega dela od 25 poslancev
11, družbenopolitični zbor od 25 poslancev 8).
Seje se tudi tokrat niso udeležili poslanci ZDS,
SDP, SSS in še nekaj drugih. Razlogi za njihovo
odsotnost so bili bržkone nestrinjanje z načinom
in predlogom sestave novega izvršnega sveta. 32
poslancev je predsedniku občinske skupščine Bo-
gdanu Bradaču vročilo pobudo o združitvi seda-
njih zborov v skupen zbor, s čimer bi dosegli
večjo racionalnost dela, izognili pa bi se namer-
nim ali nenamemim odsolnostim. Podobna pobu-
da je bila dana že v Novi Gorici in Ljubljani in kot
je dejal Bogdan Bradač, jo bodo pravne službe
proučile.

Poslancem je spregovoril mandatar za sestavo
IS Leopold Prislavec in med drugim dejal: »Sre-
čujemo se z nepremostljivimi težavami. Volitve so
se spolitizirale. Dobivam dopise, da nisem sodelo-
val s strankami in da se ne držim njihovih zahtev
za kflntinuiteto sestave izvšrnega sveta, kar po
mojem ne drži, saj je večina predlaganih članov
ista. Mimogrede povedano, LDS nam ni posredo-
vala. nobenega predloga za sestavo in predlaga
nov krog pogajanj. Sklicujejo se tudi na nekakšen
dogovor ob volitvah leta 1990, češ, da izvšrni svet
pripada levosredinskim strankam. Očitajo mi ne-
sposobnost (tako kot nekaterim predlaganim kan-
didatom), še preden srao imeli možnost dokazati
svoje sposobnosti. Predlagali so tudi moj odstop.
Poudarjam, da setn bil izvoljen legitimno in
o tem, kako bom ukrepal, sa bom dogovoril s svo-
jim poslanskim klubom«

Oglasil se je tudi dosedanji predsednik izvršne-
ga sveta Davor Valentinčič, ki je poudaril nuj-
nost, da mandatar doseže dogovor, v soglasjem
vseh strank glede sklica naslcdnje skupščinske
seje. »Ve se, da dogovor za ta sklic ni bil soglasen
in zato tudi nesklepčnost ni bila nepričakovana.

Zato je nujno potrebno z vsemi strankami in
poslanskimi klubi preveriti možnosti za izvolitev
novega izvršnega sveta, saj je jasno, da brez skup-
nega dogovora pot do izvolitve novega izvršnega
sveta ne bo lahka.« Matija Kavčič-poslanec DPZ
(SKD) se je vprašal, kakšni so argumenti pred-
stavnikov LDS, saj jih na medstrankarskem se-
stanku niso slišali. Mag. Marko Erce pa se je
zavzel za pisni dogovor vseh strank o sestavi in
izvolitvi izvršnega sveta, tudi tistih, ki niso zasto-
pane v družbenopolitičnem zboru.


